
 

 

Verslag Bestuurlijk bezoek Zuid-Korea en Gyeonggi-do, maart 
2025 
Reisperiode 3 maart 2025 t/m 7 maart 2025 

 

 

Bestuurlijke deelname 

Martijn van Gruijthuijsen 

 

Ambtelijke deelname 

2 personen 

 

Doel van het bezoek 

Het bezoek van gedeputeerde Van Gruijthuijsen in maart 2025 had als doel om verdere verdieping te 

geven aan de relatie met de provincie Gyeonggi. In 2024 is er een Memorandum van Understanding 

ondertekend tussen beide provincies. Het MoU biedt een instrument om innovatiesamenwerking op 

onderwerpen als semicon en fotonica, energie en digitalisering tussen Brabant en Zuid-Korea te bevorderen. 

Dat is met dit bestuurlijk bezoek gebeurd. Tijdens het bezoek aan Zuid-Korea is ook het Nederlandse 

paviljoen op de Interbatterybeurs bezocht. Gedeputeerde Van Gruijthuijsen heeft daar namens Brabant een 

bijdrage geleverd tijdens evenementen die door de Nederlandse ambassade zijn georganiseerd op en 

rondom de Interbatterybeurs, waaraan ook de Brabantse Ontwikkelingsmaatschappij (BOM), instellingen als 

TNO en het Battery Competence Cluster en bedrijven als ASML, Philips en LionVolt hebben deelgenomen. 

 

Korte omschrijving programma onderdelen 

Bezoek aan Gyeonggi-do 
Tijdens het bezoek aan de provincie Gyeonggi heeft de delegatie uit Brabant zowel een ontmoeting gehad 

met gouverneur Kim Dong-yeon van Gyeonggi als een lunch met vicegouverneur Ko voor economie. De 

ontmoeting met de gouverneur, waar ook vertegenwoordigers van de BOM, TNO APAC, de Nederlandse 

ambassadeur in Zuid-Korea en Lionvolt bij aanwezig waren, was een vervolg op de ontmoeting in Brabant 

in oktober 2024. Tijdens het bezoek is gesproken over de verdere uitwerking van het MoU tussen beide 

provincies in de vorm van een werkgroep. Ook ontving Brabant een uitnodiging om met de Commissaris van 

de Koning een bezoek te brengen aan de provincie. Na de ontmoeting met de gouverneur, kreeg de 

delegatie van de vicegouverneur een lunch aangeboden. Tijdens de lunch is verder gesproken over een 

breed aantal onderwerpen, waaronder de economische samenwerkingsmogelijkheden tussen beide 

provincies, sociaal-maatschappelijke vraagstukken en de positie van minderheden in Zuid-Korea. 

 

Bezoek aan Interbatterybeurs 
De gedeputeerde heeft op de Interbatterybeurs gesproken met de aanwezige Nederlandse bedrijven en 

kennisinstellingen over hun interesse in de Zuid-Koreaanse markt. Daarnaast werd de gedeputeerde 

rondgeleid bij verschillende paviljoens op de beurs, waaronder die van van POSCO, Samsung SDI, LG 

Energy Solutions, SK On, SungEel HiTech en EcoPro. Ten slotte opende de gedeputeerde het Netherlands 

Battery Technologies Seminar, waarin Nederlandse delegatie zichzelf presenteerden aan (mogelijke) 

Koreaanse samenwerkingspartners. 

 

Bedrijfsbezoeken 
Tijdens het bezoek aan Zuid-Korea heeft de gedeputeerde meerdere bedrijven en instituten bezocht. Zo 

bracht hij een bezoek aan het Gyeonggi Semicon Innovation Center: een door de provincie Gyeonggi 

gefaciliteerde innovatiecampus waar MKB bedrijven samen met de Universiteit van Seoul gebruik kunnen 

maken van gedeelde faciliteiten op het gebied van semicon. Ook bezocht de delegatie het Institute for 

Advanced Engineering, waarin onder andere gewerkt wordt aan innovaties op het gebied van 
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energietechnologie en waterstof. Op vrijdag bezocht de delegatie samen met de directeur van TNO APAC 

de campus van Kcity (onderdeel van het Koreaanse ministerie van Transport), waar zich onder andere een 

groot testcircuit bevindt voor autonome voertuigen. Ook bracht de gedeputeerde een bezoek aan ASML 

Korea. 

 

Overige bezoeken 
Naast de (bedrijfs)bezoeken in Gyeonggi en de interbatterybeurs heeft de gedeputeerde het Women in 

Tech evenement geopend. Dit evenement is door de Nederlandse ambassade mede georganiseerd om jong 

vrouwelijke studentes uit high tech studies te koppelen aan vrouwelijke managers uit hightech bedrijven in 

Zuid-Korea, waaronder Brabantse partijen als ASML en Philips, en om aandacht te besteden aan de positie 

van vrouwen op de Zuid-Koreaanse arbeidsmarkt. Ook is er met de Nederlandse ambassadeur en de 

plaatsvervangende ambassadeur in Korea gesproken over de verdere samenwerking tussen Brabant en de 

post in de komende jaren. 

 

Resultaat 

• In de ontmoeting met de gouverneur van Gyeonggi is besproken hoe verder te gaan met het uitwerken 

van het MoU tussen Brabant en Gyeonggi en het oprichten van een werkgroep. Tijdens de lunch met de 

vicegouverneur is er ook gesproken over een breed scala aan onderwerpen, van economische 

samenwerking tussen beide provincies tot technologische oplossingen om klimaatverandering tegen te 

gaan en was er ook aandacht voor de sociaal-maatschappelijke positie van minderheidsgroepen in Zuid-

Korea.  

• Het bezoek aan Gyeonggi, waarmee we sinds oktober 2024 een samenwerkingsovereenkomst hebben, 

draagt bij aan het opbouwen van de relatie, vertrouwen en relevante netwerken in deze provincie. In de 

Koreaanse context is het van belang de relatie en het vertrouwen op lange termijn op te bouwen door 

middel van (fysieke) bezoeken. Hier heeft dit eerste bestuurlijke bezoek aan bijgedragen.  

• De verschillende bedrijfsbezoeken en bezoeken aan instituten dragen bij aan het specificeren van de 

mogelijke samenwerkingen tussen Zuid-Korea en Brabant. Bijvoorbeeld in de ondersteuning van 

MKB’ers op het gebied van innovatie door middel van gedeelde faciliteiten of door het creëren van 
campussen. Specifiek is er gesproken over de mogelijkheden op het gebied van Semiconclusters (ASML, 

GG Semicon Innovation Center), energie (Institute for Advanced Engineering) en mobiliteit en autonome 

voertuigen (KCity).  

• De Brabantse deelname aan het Women in Tech event heeft bijgedragen aan de matching van 

Koreaans vrouwelijk talent op technologische opleidingen met Brabantse bedrijven en start-ups, zoals 

ASML, Philips. Zo presenteerden de bedrijven zich tijdens een paneldiscussie en werden Koreaanse 

studentes gekoppeld aan vrouwelijke mentoren die als manager werken bij high techbedrijven. Ook 

werd er tijdens het evenement gesproken over de positie van vrouwen op de Koreaanse arbeidsmarkt, 

en specifiek in de technologische sector. 

• Tijdens alle bezoeken is Brabant gepositioneerd als de high tech regio van Nederland en als partner 

voor Koreaanse bedrijven en instellingen in Europa. 

 

Follow-up 

• Komende maanden wordt ambtelijk de werkgroep uitgewerkt waarin door beide provincie gekeken 

wordt naar de implementatie van de samenwerkingsovereenkomst tussen Brabant en Gyeonggi uit 

oktober 2024.  

• Ook wordt er gekeken naar de mogelijkheid van een bezoek van de Commissaris van de Koning in 

2026 op uitnodiging van de gouverneur van Gyeonggi in combinatie met een innovatiemissie naar Zuid-

Korea. 

• Vanuit Brabant worden de kansen geformuleerd voor de komende jaren, waarin samen met Brabantse 

en andere Nederlandse partijen gekeken wordt naar een strategische inzet op de samenwerking met 

Zuid-Korea op de voor Brabant belangrijke thema’s, zoals semicon, energie en digitalisering. Hierbij 

zullen verdiepende studies naar de Koreaanse markt worden uitgevoerd en een van de mogelijkheden is 
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het organiseren van een Brabant Innovation Day in Korea. Hierbij zal intensief samengewerkt worden 

met andere partners in Brabant en Zuid-Korea. 

 

Financiële verslaglegging 

Bestuurlijke deelname 

Totale kosten: € 8.330,00 Totaal van werkelijk gemaakte kosten voor bestuurlijke deelname 

 

Deze kosten vallen binnen het budget van € 8.763,00 zoals opgenomen in het toestemmingsdossier voor 

deze reis (C2350630/ 6066843). 

 

Ambtelijke deelname 

Totale kosten: € 9.486,54 Totaal van werkelijk gemaakte kosten voor ambtelijke deelname 

 

Deze kosten vallen binnen het budget van € 10.344,00 zoals opgenomen in het toestemmingsdossier voor 

deze reis (C2350630/ 6066843). 
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